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Účast: přítomni všichni zastupitelé plus hosté z řad občanů – viz prezenční listiny. 

Zahájení: 18,40 – starostka. 

Program: 
 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Volba pracovních orgánů 

4. Kontrola plnění úkolů z minulých zasedání 

5. Projednání žádosti o odpuštění poplatků za svoz TKO 

6. Schválení rozpočtu obce na rok 2011 

7. Projednání příspěvku SDH Ovčáry – Nedomice na pořádání Pálení čarodějnic 

8. Diskuse 

 

Doplnění programu: 

9. Přijetí oznámení ZŠ o průběhu zápisu žáků do 1. ročníku 

10. Projednání žádosti řiditelky ZŠ o poskytnutí finančního příspěvku na mzdy pro rok 2011 

11. Projednání žádosti řiditelky ZŠ na poskytnutí finančního příspěvku na neinvestiční výdaje 

v roce 2011 

12. Projednání přípojek elektro k odpadním jímkám 

13. Projednání návrhu na odkup obecního pozemku manželi Kopeckými 

 

2. Schválení programu jednání 
Navržený program byl schválen všemi hlasy zastupitelů. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

3. Volba pracovních orgánů 
Jako zapisovatel navržen  J. Holec, ověřovatelé zápisu: S. Fabián, P. Horák st. , návrhová komise: P. 

Horák ml., V. Fabián, J. Cikán. Komise zvoleny. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0.. 
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4. Kontrola plnění úkolů z minulých zasedání 

Čten zápis z posledního zasedání obecního zastupitelstva, ze dne 2.2.2011. Úkoly: poslat příspěvek 

ČSCH Ovčáry – zasláno na účet. Nový účetní SW – zakoupen, nainstalován, již pracuje. Úkoly splněny. 

5. Projednání žádostí o odpuštění poplatků za svoz komunálního 

odpadu 
Odpuštění poplatků za svoz TKO: na obecní úřad přišla jedna nová žádost – Radka Batelová.  
Radka Batelová, žije v obci Pašinka, tam poplatek hradí. 
Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje odpuštění poplatků. 

Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0.  

P. Horák ml.: navrhuje, aby pro příští rok byl v podobných případech vyžadován doklad o zaplacení 

poplatku v jiné obci.  

P. Horák st.: dotace za občana je vyšší, než poplatek za svoz. Pro obec je výhodné, mít co nejvíce 

přihlášených obyvatel. 

6. Schválení rozpočtu obce na rok 2011 
 

Přečten návrh rozpočtu obce, který byl řádně zveřejněn. Dotazy ohledně jednotlivých položek 

zodpověděla starostka. 

Schválený rozpočet tvoří přílohu k tomuto zápisu. 

Předložený rozpočet obce na rok 2011 byl schválen.  
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Návrh přijat. 

7. Projednání příspěvku SDH Ovčáry – Nedomice na pořádání 

Pálení čarodějnic 
 

Sdružení dobrovolných hasičů žádá o příspěvek na občerstvení pro děti na plánovanou akci Pálení 

čarodějnic.  

Zastupitelstvo se usneslo přispět SDH částkou 1.500 Kč. 

 Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0. Výše příspěvku schválena. 

8. Přijetí oznámení ZŠ o průběhu zápisu žáků do 1. ročníku 
 

Zápis proběhl ve dnech 1.-3.2.2011, dostavilo se 14 dětí, přijato 10. U 4 dětí rodiče požádali o odklad 

nástupu z důvodu nezralosti ke školní docházce. Celkový počet dětí pro školní rok 2011/2012 by tedy 

byl 24, ale jedno dítě možná nenastoupí. 
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9. Projednání žádosti ředitelky ZŠ o poskytnutí finančního 

příspěvku na mzdy pro rok 2011 
 

Paní ředitelka ZŠ žádá o příspěvek na mzdy ve výši 392.564 Kč. Starostka – navrhuje nižší částku, 

270.000 Kč, jen na nárokovou složku mzdy. 

Místostarosta: navrhuje schválit příspěvek pouze na půl roku. V následujícím školním roce bude 

podstav nižší, než je tomu nyní a nebude potřeba tak vysoký příspěvek. 

Zastupitelstvo, ve smyslu opatření č.j. 52/2010 ze dne 8.9.2010 o podstavu počtu žáků, schvaluje 

příspěvek na první polovinu roku 2011 (2. pololetí školního roku 2010/2011) v částce 8/12 z 270.000,-

, t.j. 180.000,- kč, na období leden – srpen 2011. 

Příspěvek na období září-prosinec 2011 (1. pololetí školního roku 2011/2012) bude upřesněn na 

počátku září 2011 dle aktuálního počtu žáků v ZŠ. 

Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 0. 

10. Projednání žádosti řiditelky ZŠ na poskytnutí finančního 

příspěvku na neinvestiční výdaje v roce 2011 
 

Žádost ředitelky ZŠ o příspěvek na neinvestiční výdaje : na opravu školní budovy a zařízení 20.000 Kč, 

na další neinvestiční výdaje 565.300,- Kč.  

V rozpočtu obce je na neinvestiční výdaje ZŠ počítáno s částkou 500.000 Kč. Kontrolní výbor by měl 

v průběhu roku sledovat hospodaření školy.  

Debata – výše nákladů na vedení účetnictví se zdají vysoké. Starostka – obec za své účetnictví platí 

srovnatelnou částku. 

Zastupitelstvo se usneslo přispět ZŠ a MŠ Nedomice na rok 2011 na neinvestiční výdaje částkou 

500.000 Kč.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Návrh přijat. 

 

11. Projednání přípojek elektro k odpadním jímkám 
 

Každý, komu bude vybudována odpadní jímka, je povinen na vlastní náklady přivést k jímce připojení 

380 V. Musí být také nainstalován proudový chránič v ceně cca 1.500 Kč a provedena revize elektro. 

V případě, že by chrániče zaplatila obec, byly by nainstalovány již při výstavbě.  

Debata – okolní obce chrániče neplatí. Investice obce do kanalizačních přípojek je nesrovnatelně 

vyšší. 

Zastupitelstvo se usneslo že obec nebude platit proudové chrániče k odpadním jímkám.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Návrh přijat. 
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12. Projednání návrhu na odkup obecního pozemku manželi 

Kopeckými 
 

Manželé Kopeckých mají problém se zabudováním odpadní jímky, na dvůr se jim nevejde, na 

předzahrádce, kam měla být umístěna, ji dodavatel nechce dát – dle zkušeností z jiných domů se 

obává o obnažení základů a jejich poškození.  

Zastupitelé nesouhlasí s prodejem obecního pozemku, navrhují, aby se postupovalo podle původního 

plánu. Zmiňují obtížné zhodnocení návrhu, když navrhovatelé ani přes vyzvání nejsou jednání 

zastupitelstva přítomni. Bude zřízena komise, která navštíví místo a zhodnotí situaci. Starostka se 

pokusí dohodnout s Kopeckými vhodný termín. 

Zastupitelstvo se usneslo vytvořit komisi ve složení: S. Fabián, J. Cikán, P. Horák ml., která posoudí 

situaci na místě.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0   

13. Diskuse 
 
P. Horák ml.: na plochách podél silnice v obci parkují auta a jsou zde různě uloženy stavební 

materiály. Debata ohledně toho, čí jsou konkrétní pozemky podél silnice. Bude řešeno na poradě 

zastupitelů. 

Starostka – začala se řešit situace s elektřinou v ulici k ohradě. Budou odstraněny sloupy. Na nich je 

ale rozveden obecní rozhlas. Dle vyjádření K. Nezbedové možná i telefon. Možná se s ČEZ půjde 

dohodnout o ponechání sloupů a jejich převedení do majetku obce. Další možností by bylo zavedení 

bezdrátových amplionů. To je technicky možné, ale pravděpodobně dosti nákladné. 

K. Nezbedová – vyjadřuje spokojenost občanů s předáváním informací z obecního úřadu formou 

letáků. 

Starostka – je potřeba přidělat novou nástěnku. 

Povodí Labe, čistící strouhu, nestíhá dát zpět vytažené skruže, bude nutné zorganizovat brigádu po 

skončení jarních zemědělských prací. 

Místostarosta – problém rybářů kolem rybníka, bude nutné umístit informační tabule o zákazu 

rybolovu pro osoby starší 15 let. 

Debata o odpadu podél silnice na Všetaty – starostka kontaktovala všetatského starostu a pokusí se 

vyzvat nového cestmistra, aby situaci řešil. 

Zasedání ukončeno ve 21,10. 

Zapsal:  J. Holec 
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……………………………………….      ………………………………………. 

ing. Jitka Štyksová       ing. Pavel Horák, CSc. 

starostka obce        místostarosta 

 

Ověřovatelé zápisu: 

S. Fabián    ………………………………………. 

Ing. P. Horák, CSc.   ………………………………………. 


